
ski@gif.idrett.no;  
Cc: 
'Arne Odden' <arne.odden@me.com>;  
'Asbjørn Røed' <asbjoern@odont.uio.no>;  
BjørnEInar Sakseid <bsakseid@gmail.com>;  
Bjørn Einar Sakseid <bjorneinarsakseid@getmail.no>;  
bårdTveter <Baard.tveter@gmail.com>;  
'Gro Evensen' <grevense@online.no>;  
heidi.troen@getmail.no;  
... 

Til skigruppa i GIF 

og til ledelsen 

  

Dette er et par spørsmål fra Lillomarkas Venner (LV) om skiløype-nettet til GIF. 

Vi er opptatt av at det ikke gjøres unødvendig store inngrep i Marka. Dette gjelder spesielt 

innenfor markagrensen, men også i Marka utenfor grensen. 

  

For noen uker siden oppdaget vi at GIF drev utvidelse av løypa ut fra Bjønndalen skistadion 

over mot Gamle Bergensvei. Arbeidet så dels ut som vanlig vedlikehold av løypa, dels som 

utvidelse/nyanlegg. Denne løypestrekningen ligger utenfor markagrensen.  

Under befaringen kom vi i kontakt med lokalbefolkning som mente at GIF hadde utvidet 

konkurranseløypene innover i Marka i 2015, for å kunne arrangere et større skirenn. 

  

Vi har hatt en foreløpig kontakt med byggesaksavdelingen i Nittedal kommune, som ba om 

skriftlig henvendelse fra LV. Dette for å klargjøre om det er nødvendig med tillatelse etter 

markaloven (§ 9 og flere) og behandling etter plan- og bygningsloven, for disse løypene. Det 

er i tilfelle det er snakk om nyanlegg etter loven. Vanlig løype-vedlikehold er greit. 

Saksbehandler mente det også kunne være aktuelt med byggesak for løypeanlegg utenfor 

markagrensen. 

  

Vi spør derfor skigruppa og ledelsen i GIF om 

-  Anser GIF at utvidelsene av skiløypene er vanlig vedlikehold? 

- Er det kontakt med byggesaks- og andre avdelinger i Nittedal kommune om løypearbeidet, 

formelt eller uformelt? 

- Kan Lillomarkas Venner få et kart over løypenettet til GIF?  

  

Etter oppdrag fra styret  

vennlig hilsen 

Randi Werner-Erichsen 

varastyremedlem, Lillomarkas Venner 

e-post randiwernererichsen@gmail.com  

  

  

  

 


